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Protokół 

z XXIX Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 20 czerwca 2014 r.  

Posiedzenie XXIX Sesji rozpoczął o godz. 10
00 

Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XXIX Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 14 radnych (nieobecny Pan Stanisław Surma), 

w związku z czym Przewodniczący Rady Jan Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista 

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował aby wprowadzić do porządku obrad jako pkt 10  

- podjęcie uchwały dot. opłaty targowej.  

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki Jan Piskor odczytał porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku. 

3. Wystąpienie Przedstawiciela Starostwa Powiatowego w Kwidzynie. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przedstawienie przez Wójta Gminy spraw realizowanych między sesjami. 

6. Przedstawienie sprawozdań i informacji towarzyszących udzieleniu absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2013 rok: 

a) sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2013, 

b) sprawozdanie finansowe gminy, 

c) informacja o stanie mienia komunalnego gminy, 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o 

sprawozdaniu       z wykonania budżetu Gminy Sadlinki za 2013 r., 

e) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 

f) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o wniosku Komisji 

Rewizyjnej         w sprawie absolutorium, 

g) wystąpienie przewodniczących komisji, 

h) dyskusja, 

i) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 

rok, 

j) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2013 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2014 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kaniczki na 

lata 2014 – 2020. 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XXIII/181/2013 Rady Gminy Sadlinki z dnia           

25 listopada 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 

Województwa Pomorskiego. 
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10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr IX/64/2011 Rady Gminy Sadlinki z dnia 29 

listopada 2011 r. w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej. 

11. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 

Ad. 2. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił o wypowiedź Pana Andrzeja Młosińskiego 

Przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich – rejon Sztum 

A. Młosiński – ZDW – podziękował za zaproszenie i na wstępie poinformował, że  nie jest 

wtajemniczony w dokonania inwestycyjne dodał jedynie, że wymieniono stare znaki na nowe. 

E. Krajewska – Wójt – stwierdziła, że nie wie jaki jest przepływ informacji między 

Zarządem Dróg a Marszałkiem, ale prośby o realizację zadań często pozostają bez echa. 

A. Młosiński – ZDW – wyjaśnił, że będzie w poniedziałek w Sztumie i będzie na ten temat 

rozmawiał. Jeśli chodzi o zainstalowanie lustra na wysokości ul: Kwidzyńskiej do ul: 

Lipowej, zapewnił, że będzie to wykonane. Natomiast, jeżeli chodzi o propozycje ronda w 

miejscowości Białki zaproponował, aby ponowić pismo. Poinformował także, że planowany 

jest drugi pokos przy drogach wojewódzkich. 

E. Krajewska – Wójt –  poprosiła o wycinanie krzaków rosnących przy drzewach. Widać 

różnicę między gminą Kwidzyn a nami, w naszej gminie krzaki są wycinane. 

A. Młosiński – ZDW – zapewnił, że postara się też to wykonać. 

A. Michalska – radna – zwróciła się z pytaniem o drogę pomiędzy Okrągłą Łąką a 

Bronisławowem, na której są duże dziury i prawie jest nieprzejezdna.  

A. Młosiński – ZDW – zapewnił, że na koniec września, początek października 2014 r. droga 

będzie wykonana. 

E. Krajewska – Wójt –  dodała, że droga nr 532 w stronę kościoła będzie robiona niebawem. 

M. Majsak – radna – zwróciła się z pytaniem – a co z drogą Kwidzyn – Nowy Dwór 

Kwidzyński? 

A. Młosiński – ZDW – odpowiedział, że nie ma planów, jeżeli chodzi o tę drogę. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował za przybycie i wypowiedzi, następnie 

poprosił pana Andzeja Krupę  - przedstawiciela Starostwa Powiatowego w Kwidzynie. 

Ad. 3. 

A. Krupa – Starostwo Powiatowe – podziękował w imieniu Pana Starosty za zaproszenie. 

Poinformował, że pierwsze koszenie poboczy się rozpoczęło i planowane jest w roku 
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bieżącym również drugie. Jeśli chodzi o drogę Nebrowo Wielkie – Nowy Dwór Kwidzyński 

to remont jej zaplanowany jest na drugim miejscu. Wszystko uzależnione jest od środków 

zewnętrznych. Na 266 km dróg powiatowych w państwa gminie mamy 36 km. Wykonywane 

są remonty cząstkowe. Na drodze Olszanica – Olszanica usunięto zapadliska oraz Nebrowo 

Wielkie – Grabówko i Olszanica. Jesienią powtórzony zostanie remont dróg powiatowych. 

Wszystkie drogi gruntowe są  przeglądane również, jeżeli chodzi o pobocza też odbywane są 

przeglądy. Dokonany był także przegląd znaków drogowych. 

M. Tadejewski – radny -  nie brana pod uwagę  jest  droga w centrum wsi w Nebrowie 

Wielkim. 

A. Krupa – Starostwo Powiatowe – odpowiedział -  nie jest przewidywana modernizacja 

drogi w Nebrowie Wielkim, nie zauważyliśmy tam zapadlisk. 

M. Tadejewski – radny -  dodał, że na wysokości sklepu i pomnika. 

A. Krupa – Starostwo Powiatowe – postaramy się rozpatrzyć. 

M. Tadejewski – radny -  a co z modernizacją przepustów? 

A. Krupa – Starostwo Powiatowe – odpowiedział, że będzie robione to, co jest istotne. 

E. Gadacz – sołtys -  w 2010 r. Wisła była wysoka, rowy były pełne a w tej chwili droga jest 

pęknięta, połamana. Mostek Grabowo – Kaniczki – asfalt siada. 

I. Szczotka – radna -  zwróciła się z pytaniem, czy można ustawić znak Olszanica od strony 

Białek? 

M. Bułka – radny – miał być znak przed sklepem w Glinie a w Rusinowie ograniczenie od 

strony Okrągłej Łąki do 30 km/h. 

A. Krupa – Starostwo Powiatowe – odchodzimy od takiego ograniczenia, mądry człowiek 

będzie respektował przepisy. 

M. Bułka – radny – dodał, że droga przy wale jest okropna. 

M. Tadejewski – radny -  nie byłoby grzechem, gdybyście byli w gminie, to przecież można 

się spotkać i porozmawiać. 

E. Krajewska – Wójt –  zasugerowała, aby naprawiając pobocza robić to nie cegłami            

a kamieniami. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – zwrócił się do P. Wójt z prośbą aby zawnioskowano      

o udrożnienie przepustu przy torach kolejowych dot. strumyka w Sadlinkach. 

Ad. 4. 

Interpelacji i zapytań radnych nie było. 
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Ad. 5.  

E. Krajewska – Wójt –  omówiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 6. 

a) E. Krajewska – Wójt -   przedstawiła sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu 

gminy za 2013 rok, 

b) G. Podgórska – Skarbnik – omówiła sprawozdanie finansowe gminy, 

c) E. Krajewska – Wójt – omówiła informacje o stanie mienia komunalnego, 

d) G. Podgórska – Skarbnik – odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Gdańsku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu  Gminy Sadlinki za 

2013 r., 

e) i f) W. Berent – radny -  przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium oraz odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Gdańsku o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 

g) E. Pazdan – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw 

Socjalnych, M. Tumiłowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Rolnictwa i 

Gospodarki Żywnościowej,  M. Majsak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rzemiosła, Usług, Handlu i Przeciwdziałania Bezrobociu, B. 

Lewicka – Przewodnicząca Komisji Budżetowo – Organizacyjnej, M. Zdankiewicz – 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Ładu i Porządku Publicznego 

wypowiedzieli się w imieniu Komisji za udzieleniem absolutorium za 2013 r.(opinie 

komisji stanowią załączniki do protokółu), 

h) dyskusji nie było, 

i) J. Piskor – przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXIX/231/2014 z dnia 20 

czerwca 2014 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 r. , 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku        

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

j)  J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XXIX/232/2014 z dnia 20 

czerwca 2014 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2013 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Sesję opuściła radna B. Lewicka. 
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Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XXIX/233/2014 z dnia 20 czerwca 

2014 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2014 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 8.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XXIX/234/2014 z dnia 20 czerwca 

2014 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kaniczki na lata 2014 – 2020. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XXIX/235/2014 z dnia 20 czerwca 

2014 r. o zmianie uchwały Nr XXIII/181/2013 Rady Gminy Sadlinki z dnia 25 listopada 2013 

r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Pomorskiego. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XXIX/236/2014 z dnia 20 czerwca 

2014 r. Rady Gminy Sadlinki o zmianie uchwały Nr IX/64/2011 Rady Gminy Sadlinki z dnia 

29 listopada 2011 r. w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu,1 radny był 

przeciwny,  w związku       z czym uchwała została przyjęta większością głosów. 

Ad. 11. 

Za przyjęciem protokołu z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 13 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 



6 
 

Ad. 12.  

Odpowiedzi na interpelacje radnych nie było. 

Ad. 13.  

W. Wierciński – radny -  powiadomił zebranych, że klub „Spójnia” będzie grał w 5 lidze, co 

wcześniej miało miejsce 20 lat temu. 

E. Krajewska – Wójt –  dodała, że radni myślą zapewne nieraz, że wydajemy duże pieniądze 

na klub a teraz widać, że te pieniądze nie poszły na marne, są sukcesy, z których ogromnie się 

cieszymy. 

W. Wierciński – radny -  juniorzy też dosyć wysoko stoją. Obiekt sportowy jest bardzo 

ładny, mamy powód do zadowolenia, dużo nam pomaga P. Wójt. Można zauważyć, że coraz 

więcej ludzi chodzi na mecze. Trzeba jednak dodać, że za badania, za rejestrację zawodników 

trzeba płacić. 

E. Krajewska – Wójt –  trzeba pozyskać środki na boisko w Olszanicy. Wymaga ono 

wymiany darni oraz oświetlenia. 

B. Filar – sołtys – zadał pytanie – co z przystankiem w Grabowie koło P. Lipskiej? 

E. Krajewska – Wójt –  trzeba się zastanowić i pomyśleć o wyrównaniu terenu. 

B. Filar – sołtys – a co z tabliczkami z numeracją domów w Grabowie? 

E. Krajewska – Wójt –  postaramy się zrobić je w Grabowie i Kaniczkach. 

M. Bryl – sołtys -  w imieniu sołectwa Glina zaprosiła radnych, sołtysów na organizowany 

dzień dziecka  dnia 12.07.2014 r. o godz. 19
00 

w Glinie. Dodała również, że będzie pyszna 

grochówka. 

E. Gadacz – sołtys -  skierował pytanie do P. Wójt kiedy działka przy świetlicy w 

Kaniczkach będzie własnością gminy? 

E. Krajewska – Wójt –  odpowiedziała, że jest to własność prywatna, jest sprawa w sądzie, 

trzeba być umiarkowanym optymistą. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  spytał, kiedy planowana jest następna sesja. 
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E. Krajewska – Wójt –  odpowiedziała, że najprawdopodobniej będzie 2 m-ce przerwy. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  kogo zaprosimy na kolejną sesję? 

B. Filar – sołtys – zaproponował aby ponownie zaprosić Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady o godz.12
30 

zamknął obrady XXIX Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała 

 Brygida Formela 

 

 


